
 

 

 

 

Reactie op Marktconsultatie 26 GHz band 

 

6 maart 2020 

 

Geachte Staatssecretaris, geachte medewerkers van EZK,     

 

Wij refereren aan onze eerdere reacties op uw internetconsultaties, waarin wij 

o.a. aangaven tegen de uitrol van 5G te zijn: moratorium op 5G. Dat geldt ook 

inzake 26 GHz band, waarvan wij u willen vragen ook hier eerst eens deugdelijk 

biologisch wetenschappelijk onderzoek te laten doen naar de gezondheidsrisico’s. 

Nogmaals herhalen wij ons verzoek en aanbod met u in overleg te gaan teneinde 

duurzame en menselijke oplossingen te vinden voor die mensen, die nu al 

gezondheidsklachten ervaren door de huidige (soorten en niveaus) straling. Naar 

verwachting zal de specifieke 26 GHz nog erger qua gezondheidsbelasting zijn. 

Wij betreuren het overigens nog steeds geen uitnodiging voor dat overleg te 

hebben mogen ontvangen. 

Tevens willen wij u hierdoor nogmaals melden dat wij nog steeds helaas moeten 

vaststellen dat onze inbreng in het Kennisplatform ElektroMagnetische Velden u 

niet bereikt en dat daardoor de Staatssecretaris – ongetwijfeld onbewust – toch 

de Tweede Kamer onjuist en onvolledig informeert. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Rob Verboog, voorzitter CPLD Vereniging                                                                                                               


